
Kandidát č.1 

Jakub Hrabovský 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Informačné a sieťové technológie 

E-mail:    jakub.hrabovsky147@gmail.com 

 

Predstavenie kandidáta  
Čaute, 

som študentom informačných a sieťových technológii 

v treťom ročníku bakalárskeho štúdia. 

Počas môjho pôsobenia na našej fakulte som sa 

prepracoval k príležitosti sa podieľať pri výučbe skupine 

predmetov praktiká z programovania, kde sa stretávam 

hlavne so študentami prvých ročníkov, rôznych študijných 

programov. 

Počas týchto hodín vnímam Vaše problémy a častokrát ma 

mrzí, že nemám dostatočné možnosti s nimi niečo spraviť 

a riešiť ich. 

Už počas strednej školy som mal chuť meniť veci 

k lepšiemu a vytvárať príjemnejšie prostredie pre 

študentov. Často som presadzoval študentské postoje, 

návrhy na zlepšenie a vždy som vedel podať konštruktívnu 

kritiku na veci, ktoré nefungujú tak ako majú fungovať. 

Naučil som sa, že jedno NIE nikdy neznamená definitívne 

NIE. 

Táto vlastnosť vo mne ostala a práve akademický senát je 

miesto, kde môžem presadzovať nie len vlastné myšlienky 

a nápady no hlavne aj tie Vaše. 

Ak chcete mať v akademickom senáte niekoho, kto chce zlepšovať celkový chod fakulty 

a úroveň študentského života, niekoho kto za Vás bude predkladať návrhy a tlmočiť problémy, tak aby 

boli vždy vypočuté a ak chcete aby boli veci  dotiahnuté do konca, tak potom určite nestupíte 

vedľa ak odovzdáte hlas mne.  

mailto:jakub.hrabovsky147@gmail.com


Kandidát č.2 

Bianka Sarah Húževková 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Informatika 

E-mail:    BS.biankah@gmail.com 

 

Predstavenie kandidátky  
Ahojte.  

Volám sa Bianka, a som študentka 2.ročníka odboru 

Informatika.  

Väčšinu času som zahrabaná v knihách, ale ak treba, 

vždy si nájdem čas a ochotne hocikomu pomôžem. 

Mám dobrý zmysel pre organizáciu a rada kreatívne 

riešim problémy, hlavne tie, ktoré sa nikomu inému 

riešiť nechcú. Voľný čas trávim čítaním, pri dobrom 

filme či seriály a príležitostne aj hraním videohier. 

Ako každý študent by som chcela, aby škola, na 

ktorej študujem, napredovala, neustále sa zlepšovala 

a bola príjemných prostredím vhodným nie len na 

vzdelávanie, ale aj osobný rozvoj. Aby nápady 

a názory každého, či už pochvalné alebo kritické, 

boli náležite vypočuté a podľa možnosti zohľadnené. 

A práve z takéhoto jednoduchého dôvodu – dostať 

možnosť meniť veci k lepšiemu pre nás všetkých - 

som sa rozhodla kandidovať. 

 

mailto:BS.biankah@gmail.com


Kandidát č.3 

Bc. Adam Jacko 
 

Stupeň štúdia:   2. – inžiniersky 

Študijný program:  Informačný manažment 

E-mail:    adam.jacko22@gmail.com 

 

Predstavenie kandidáta  
Zdravím akademickú obec FRIčky, 

moje meno je Adam Jacko. Keďže sa jedná o 

voľby do ŠČAS na Fakulte riadenia a 

informatiky, je zjavné, že na tejto fakulte aj 

študujem.  

Moje bakalárske štúdium som ukončil v odbore 

Informatika a riadenie a aktuálne som v prvom 

ročníku na inžinierskom stupni štúdia, 

konkrétne, na študijnom odbore Informačný 

manažment.  

Moja povaha celkom odráža fakt, že som 

znamenie ryba. Prikladám preto „IT IS WHAT 

IT IS“ video, ktoré stručne vysvetľuje, ako sme 

my, ryby, boli stvorené: 

mailto:adam.jacko22@gmail.com


Kandidát č.4 

Matúš Kán 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Informatika a riadenie 

E-mail:    kan1@stud.uniza.sk 

 

Predstavenie kandidáta 
Ahoj!  

Moje meno je Matúš a som študentom tretieho ročníka 

bakalárskeho štúdia.  

Mám rád videohry. A presne to je môj ciel ako člena 

študentskej rady.  

Presadiť na našej fakulte väčší dôraz na videohry. 

Spravidla vytvorenie predmetov zameraných na ich 

vývoj a dizajn. Predmetov ktoré študentom dajú 

základ ohľadom toho ako prebieha vývoj hier či už vo 

veľkých spoločnostiach alebo v malých „indie“ 

štúdiách. 

 

mailto:kan1@stud.uniza.sk


Kandidát č.5 

Adrián Koniar 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Informatika a riadenie 

E-mail:    adriankoniar@gmail.com 

 

Predstavenie kandidáta  
Ahojte,  

som študentom 3. ročníka v študijnom 

programe Informatika a Riadenie. Viacerí z vás 

ma však poznajú z FRI UNIZA Discordu, kde 

som adminom od jeho založenia a vystupujem 

pod menom „C00KIE“. 

Spolu s vami sa nám tam podarilo vybudovať 

silnú komunitu. Discord je skvelé miesto, kde 

vieme spolu komunikovať a kde čítam vaše 

problémy, chvály a aj návrhy na zlepšenie. 

Budem svoju pozíciu admina využívať o to 

lepšie, ak tieto informácie od vás budem môcť 

prezentovať priamo na akademickom senáte. 

Taktiež, ako člen predsedníctva UNIZA ESPORT a zvolený zástupca tejto študentskej organizácie v 

Komisii Univerzitného E-športu v Slovenskej asociácii elektronických športov, chcem a aj z tohto titulu 

naďalej rozvíjať e-šport tak, aby všetci, ktorí na našej fakulte hrajú počítačové hry, mali možnosť 

jednoducho našu fakultu reprezentovať, stretávať sa a aj naďalej vyhrávať.  

Keďže akademický senát je to najlepšie miesto kde môžu zaznieť vaše návrhy na zlepšenie, verím, že 

keď od vás dostanem dôveru, tak tieto návrhy, či už z discordu alebo z osobných rozhovorov, budem 

tlmočiť a spoločne sa tak zaslúžime o lepšiu FRIčku. 

mailto:adriankoniar@gmail.com


Kandidát č.6 

Katarína Kubušová 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Manažment – externá forma 

E-mail:    katarinakubusova2722@gmail.com 

 

Predstavenie kandidátky  
Dobrý deň, volám sa Katarína, pochádzam z Čadce 

a mám 26 rokov. Som externou študentkou 2. ročníka 

manažmentu na Fakulte riadenia a informatiky. 

V rámci svojej kariéry som sa venovala viacerým 

oblastiam, avšak aktuálne sa už nejaký čas 

zameriavam na digitalizáciu a automatizáciu procesov 

v ekonomickej sfére. S mojim tímom sa nám podarilo 

implementovať množstvo zmien a inovácii, ktoré 

majú obrovský dopad na aktuálne fungovanie 

vo firme, v ktorej pracujem. Moje aktuálne 

zamestnanie mi otvorilo myseľ a utvrdilo ma vo fakte, 

že tím je len taký silný, ako je jeho najslabší hráč. 

Kreatívne prostredie, práca s ľuďmi a s tým spojené 

výzvy mi prirástli k srdcu. Moje bilingválne 

stredoškolské vzdelanie odštartovalo u mňa vášeň 

vzdelávať sa v oblasti jazykov a svetových kultúr, 

ktoré obohacujú naše myslenie a dávajú nám možnosť 

vidieť svet úplne inými očami. Rada diskutujem, 

avšak ešte radšej počúvam, čo považujem aj ako jeden 

z dôvodov kandidatúry na člena senátu.  

Byť súčasťou Akademického senátu FRI, beriem ako príležitosť nie len diskusie so šikovnými 

a inšpiratívnymi ľuďmi, ale aj ako možnosť osobnostného rastu, rozšírenia si obzorov, či okruhu 

priateľov. Nakoľko som ako študent platnou a aktívnou súčasťou Fakulty riadenia a informatiky, veľmi 

rada by som sa podieľala na jej možnej inovácii, zmene a posune vpred. Na záver si dovolím citovať 

jedného veľmi múdreho človeka, Alberta Einsteina, ktorý zvykol hovorievať: „Študent nie je nádoba, 

ktorú treba naplniť, ale fakľa, ktorú treba zapáliť.“  

Pevne verím, že moje členstvo  a aktívna účasť v senáte dokážu byť pre FRI obohacujúce, a 

že moje pracovné skúsenosti by v akademickom tíme rozhodne padli na úrodnú pôdu. 

mailto:katarinakubusova2722@gmail.com


Kandidát č.7 

Lukáš Majer 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Informatika a riadenie 

E-mail:    majer1@stud.uniza.sk 

 

Predstavenie kandidáta  
Volám sa Lukáš Majer a som študentom 2. 

ročníka bakalárskeho štúdia v študijnom 

programe Informatika a Riadenie. 

 

Na škole mám dobré vzťahy so študentami aj 

pedagógmi a často s nimi konverzujem o ich 

názoroch a potrebách. Bol som navrhnutý do 

Akademického senátu a chcem naplniť 

očakávania ľudí, ktorý ma sem dostali.  

 

Mám v pláne sa postaviť k tejto pozícii 

zodpovedne s ochotou a ohľaduplnosťou ku 

každému. 

 

mailto:majer1@stud.uniza.sk


Kandidát č.8 

Ing. Michal Mulík 
 

Stupeň štúdia:   3. – doktorandský 

Študijný program:  Aplikovaná informatika 

E-mail:    michal.mulik@fri.uniza.sk 

 

Predstavenie kandidáta 
Zdravím všetkých čitateľov, ale hlavne voličov ;)  

Dovoľte, aby som sa predstavil. Moje meno je Michal 

Mulík a študujem na katedre softvérových technológií. 

Na fakulte figurujem už 9. rok, čo nie je málo, a za ten 

čas už človek má istý prehľad o tom, ako fakulta 

a univerzita funguje. 

Niektorí ma poznáte ako učiteľa, iní ako senátora, 

poprípade kamaráta alebo blízkeho kolegu, ale hlavne 

stále ako študenta, na ktorého sa môžete obrátiť 

kedykoľvek, keď to najviac potrebujete. 

Doposiaľ som zastával funkcie ako predseda fakultného 

senátu študentskej časti, podpredseda študentskej časti 

univerzitného senátu študentskej časti a člen 

disciplinárnej komisie na našej fakulte.  

Nebudem Vám, celej študentskej obci, maľovať fúzy 

popod nos. Študentská časť senátu dlhú dobu 

nefungovala tak, ako by mala. Chýbal zápal ľudí, ktorí 

by boli schopní spojiť sa a ťahať za jeden povraz. Tieto voľby predstavujú tým pádom novú nádej pre 

nás všetkých, aby sa vytvorilo opäť pevné jadro siedmych ľudí, ktorí by plnohodnotne a vzorne zastávali 

funkciu senátora, ktorí sa problémom neotáčajú chrbtom, ale bez problémov majú chuť niečo zmeniť. 

Mojim hlavným cieľom teda bude predať svoje „know-how“ ostatným študentom senátorom, aby ďalšia 

generácia za mnou bola čo najviac aktívna, kreatívna a komunikatívna. Chcem takto bližšie prepojiť 

študentskú obec fakulty so študentskou časťou senátu, aby vedeli, na koho sa môžu v núdzi obrátiť. 

Prosím Vás, voľte tak, aby ste ďalšie dva roky nemuseli byť sklamaní z toho, že sa nič nerobí. 

mailto:michal.mulik@fri.uniza.sk


Kandidát č.9 

Nikolas Novák 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Informačné a sieťové technológie 

E-mail:    nklasakk@gmail.com 

 

Predstavenie kandidáta  
Ahojte!  

Volám sa Nikolas Novák a študujem Informačné a 

Sieťové Technológie na Fakulte Riadenia a 

Informatiky. Zároveň som vedúcim Správcovskej 

sekcie v Internet Klube kde sa venujem podpore 

užívateľov a konfigurácii serverov a Cisco 

zariadení. 

Za čas ktorý tu študujem som sa dozvedel veľa vecí 

o fakulte a ešte viac o študentoch. Preto by som sa 

chcel dozvedieť ešte veľa veci a pokúsiť sa ich 

zmeniť k lepšiemu. 

Pri riešení problémov veľmi rád zvažujem názory a 

nápady iných okrem tých svojich. Taktiež ráz za čas 

dostanem priam výborný nápad, preto treba dúfať, 

že ako sa hovorí, motyka vystrelí. 

 Vďaka tomu si myslím, že dokážem priniesť do 

študentských životov dobré zmeny a že si zvolíte 

práve mňa. 

mailto:nklasakk@gmail.com


Kandidát č.10 

Bc. Ladislav Oleš 
 

Stupeň štúdia:   2. – inžiniersky 

Študijný program:  Informačný manažment 

E-mail:    ladislav.oles@gmail.com 

 

Predstavenie kandidáta  
Ahojte,  

volám sa Ladislav Oleš, mám vyštudovanú Informatiku 

na Fakulte riadenia a informatiky a aktuálne som 

študentom Informačného manažmentu vo štvrtom 

ročníku.  

Kandidujem do študentského senátu s cieľom aktívne 

prispievať k vytváraniu pozitívneho prostredia pre 

študentov na našej fakulte.  

Verím, že moje skúsenosti a energiu môžem využiť na 

podporu iniciatív, ktoré zlepšia študijné podmienky, 

rozvoj komunity a spoluprácu medzi študentmi a 

vedením fakulty.  

Chcem byť hlasom študentov, predkladať ich názory a 

podnety, a aktívne prispievať k tvorbe pozitívneho a 

stimulujúceho študentského prostredia. 

Pevne verím, že moje členstvo  a aktívna účasť v senáte 

dokážu byť pre FRI obohacujúce, a že moje pracovné 

skúsenosti by v akademickom tíme rozhodne padli na 

úrodnú pôdu. 

 

mailto:katarinakubusova2722@gmail.com


Kandidát č.11 

Ing. Lucia Piatriková 
 

Stupeň štúdia:   3. – doktorandský 

Študijný program:  Aplikovaná informatika 

E-mail:    luci.piatrikova@gmail.com 

 

Predstavenie kandidátky 
Som študentkou 2. ročníka doktorandského 

štúdia v programe aplikovaná informatika.  

Vo svojom výskume sa venujem téme aplikácie 

neurónových sietí v obrazových medicínskych 

dátach a ich vysvetliteľnosti. Konkrétne 

pracujem s histopatologickými snímkami, 

ktoré slúžia na diagnostiku rakoviny. 

Celé svoje vysokoškolské štúdium som 

absolvovala na našej FRI, vďaka čomu mám 

bohaté skúsenosti s rôznymi procesmi, vďaka 

čomu môžem poskytnúť relevantný pohľad 

zastupujúci zmýšľanie študentov. Som veľmi 

aktívna osoba. Vo voľnom čase väčšinou 

behám po horách alebo cestujem. Okrem toho 

tancujem stredoveké tance v historickej 

skupine. 

mailto:luci.piatrikova@gmail.com


Kandidát č.12 

Martin Polesný 
 

Stupeň štúdia:   1. – bakalársky 

Študijný program:  Informačné a sieťové technológie 

E-mail:    m.polesny@icloud.com 

 

Predstavenie kandidáta  
Zdravím,  
  
som študentom 3. ročníka na odbore 

Informačné a Sieťové technológie. Avšak 

možno ma poznáte skôr z FRI UNIZA 

Discordu, kde pôsobím od jeho založenia 

ako jeden z jeho adminov pod prezývkou 

"dvojkríž".  
  
Za 3 roky fungovania sme malými krokmi 

vybudovali veľkú komunitu, ktorej cieľom 

bolo od začiatku uľahčiť život na fakulte a 

priniesť informácie najmä zo študentského 

prostredia.  

 

Ďalším krokom, ako zlepšiť jeho 

fungovanie a priniesť vám väčšie množstvo 

priamo z diania na fakulte, je naša cesta do 

akademického senátu fakulty, kde by sme 

mohli ďalej rozvíjať vaše návrhy a nápady, 

ktoré sa často vravia len medzi študentami.  
  
Mojím cieľom bude najmä prezentovať vaše návrhy alebo aj kritiku a snažiť sa tak zlepšiť život 

všetkým študentom na fakulte.  
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